
PROJEKT  

Protokół Nr 2/2024 

z posiedzenia Komisji Infrastruktury, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego 

Rady Miejskiej w Sokółce 

w dniu 10 lipca 2024 roku 

 

Miejsce posiedzenia: w Sali „Lira” Sokólskiego Ośrodka Kultury, ul. Grodzieńska 1. 

Posiedzenie rozpoczęto o godzinie: 14:20, zakończenie: 14:32. 

Przewodniczyła: Marta Kondrat - Przewodnicząca Komisji Finansów 

Protokołował: Bartłomiej Klim – Wydział Ewidencji i Organizacji 

Obecni: 

Członkowie Komisji – jak w liście obecności. 

Osoby spoza Komisji – jak w liście obecności. 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie i przyjęcie porządku. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

3. Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Sokółka na 2024 rok. 

4. Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sokółka na 

lata 2024-2036. 

5. Wolne wnioski. 

Przebieg obrad: 

Ad. 1 

Otwarcie i przyjęcie porządku. 

Brak uwag do porządku obrad. 

Przewodnicząca Komisji Marta Kondrat poddała pod głosowanie porządek obrad. 

Komisja Infrastruktury jednogłośnie przyjęła porządek obrad. 

Ad. 2 

Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

Brak uwag. 

Przewodnicząca Komisji Marta Kondrat poddała pod głosowanie protokół z poprzedniego 

posiedzenia. 

Komisja Infrastruktury jednogłośnie przyjęła protokół z poprzedniego posiedzenia. 

Ad. 3 

Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Sokółka na 2024 rok. 

Projekt uchwały przedstawił Główna Księgowa Joanna Biziuk. 

Radna Edyta Rećko zapytała dlaczego są zwiększane środki na remont krytej pływalni o 800 

tys. zł i na co te środki zostaną przeznaczone. 

Kierownik Wydziału Antonii Stefanowicz powiedział, że nie jest w stanie jednoznacznie 

odpowiedzieć na to pytanie, ponieważ musiałby zajrzeć do kosztorysu, jednak poprosi, aby na 

sesję przyszedł Krzysztof Sarosiek – kierownik referatu Planowania i Inwestycji, który zajmuje 

się tym tematem i będzie mógł kompleksowo odpowiedzieć radnym na to pytanie. 

Radna Bogusława Szczerbińska zapytała skąd pojawiły się dodatkowe wpływy z podatków o 

100 tys. zł. 

Główna Księgowa Joanna Biziuk powiedziała, że plan został wykonany i zakładał mniejsze 

wpływy z tego tytułu, stąd zwiększenie. 

Przewodnicząca Komisji Marta Kondrat poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

Komisja Infrastruktury 5 głosami „za” i 3 głosami „wstrzymującymi” 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 



Ad. 4 

Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sokółka na lata 

2024-2036. 

Projekt uchwały przedstawił Główna Księgowa Joanna Biziuk. 

Brak pytań. 

Przewodnicząca Komisji Marta Kondrat poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

Komisja Infrastruktury 5 głosami „za” i 3 głosami „wstrzymującymi” pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

Ad. 5 

Wolne wnioski. 

Na tym posiedzenie komisji zakończono. 

 

 

Protokołował:        Przewodniczyła: 

Bartłomiej Klim        Marta Kondrat 


